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Portefeuillehouder: J. Goijaarts 

Datum     28 januari 2020 Bijlage(n)  

    

Onderwerp: Wijkgebouw Boschweg Schijndel 

 

 

Geachte mevrouw Van Esch, 

 

Naar aanleiding van uw onderstaande vraag van 22 januari antwoorden wij u als volgt. 

 

In de raadsinformatiebrief ‘Herontwikkeling Vossenberg / De Kajuit te Schijndel’ geeft u een 

overzicht van wat er de afgelopen tijd is gebeurd om een nieuw wijkgebouw te realiseren en wat er 

gaat gebeuren. Naar aanleiding hiervan heeft Hart de volgende vragen: 

 

1. Bent u tevreden over de voortgang die sinds de start van de gemeente is geboekt en de snelheid 

waarmee dat gebeurde? Zo ja, waarop baseert u die tevredenheid? Zo nee, waar bent u niet 

tevreden over en wat is de oorzaak of zijn de oorzaken?  

 

Antwoord: Zoals bekend gaat het hier om een complex en gevoelig project. Er zijn in de 

afgelopen periode belangrijke stappen gezet, waarbij zorgvuldigheid minstens zo zwaar heeft 

gewogen als de hanteren snelheid. Deze werkwijze zullen wij ook in de toekomst hanteren. Wij 

hebben op dit moment geen redenen om niet tevreden te zijn over de voortgang die in dit project 

is geboekt.  

 

2. Vindt u het acceptabel dat het nieuwe wijkcentrum, waarvan de eerste plannen dateren van 

2012, mogelijk pas in 2023 klaar is? Zo nee, kan het wat sneller? Zo ja, waarom? 

 

Antwoord: Vanzelfsprekend willen wij dat het nieuwe wijkgebouw zo snel als mogelijk kan 

worden gerealiseerd. Zoals aangegeven, hechten wij eraan dat er ook een zorgvuldig proces 

wordt gevolgd. Deze zorgvuldigheid geldt overigens niet alleen voor de ontwikkeling van het 

nieuwe wijkgebouw, maar is van toepassing op de gehele gebiedsontwikkeling. Gezien de 

voorgeschiedenis en de vooruitgang die het afgelopen half jaar is geboekt, hebben wij er 

vertrouwen in dat binnen afzienbare tijd duidelijk wordt hoe de totale ontwikkeling vormgegeven 

kan worden. Daarna kunnen de noodzakelijk te volgen publiekrechtelijke procedures worden 

opgestart (waaronder het op-/vaststellen van een nieuw bestemmingsplan) en kan de feitelijke 
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uitvoering worden voorbereid. Hoewel wij er alles aan zullen doen om - waar mogelijk - te 

versnellen, is het (zoals aangegeven) al met al niet ondenkbaar dat het gehele project in 2023 

gereed zal komen. Omdat er voor wijkactiviteiten momenteel nog gebruik kan worden gemaakt 

van de gemeentelijke gebouwen aan de Houtstraat en de Papaverstraat, vinden wij het 

aanvaardbaar dat - mits voldaan kan worden aan de door de raad op 31 mei 2018 gestelde 

kaders - in 2023 het nieuwe wijkgebouw gereedkomt.  

 

3. Vindt u het acceptabel dat tot de ingebruikname van het nieuwe wijkcentrum het huidige 

gebouw die functie blijft behouden? Zo ja, kunt u dat onderbouwen? Zo nee, is het mogelijk een 

alternatief te bedenken (zoals kwalitatief betere verplaatsbare en tijdelijke units)? 

 

Antwoord: Wij vinden het inderdaad acceptabel dat de activiteiten die momenteel nog in de 

Vossenberg en de Kajuit worden georganiseerd, ook daar plaats blijven vinden tot het moment 

dat het nieuwe wijkgebouw is gerealiseerd. De gebouwen zijn daar vooralsnog voor geschikt. 

 

4. In de brief schrijft u dat een voorbereidingskrediet van € 100.000 beschikbaar is gesteld. 

Wanneer is dat besluit genomen en waar kunnen we dat bedrag vinden? 

 

Antwoord: dit bedrag is door de raad op 31 mei 2018 beschikbaar gesteld. Dit is terug te vinden 

in het raadsbesluit van 31 mei 2018 (zaaknummer 194883758). 

 

 

 

 

Hoogachtend, 

Burgemeester en wethouders van de gemeente Meierijstad 

De secretaris,     De burgemeester, 

drs. M.G.C. Wilms-Wils RA   ir. C.H.C. van Rooij 

 


